
 

   

Referat bestyrelsesmøde Glyngøre Skole 
D. 25. oktober 2023 kl. 19.00-21.00. 
Ordstyrer: Janni 
Deltagere: Mads, Marie, Janni, Kari, Vibeke, Marianne og Ann. 
Afbud: Lene 

 

Dagsorden: Notater: 
Status fra hverdagen Motionsdag. 

En god og hyggelig dag, hvor vi løb i tørvejr. Hele skolen var samlet og 
løb i skoven. 
 
Indkøbsstop. 
Udmelding fra forvaltningen om at vi skal bremse alle indkøb indtil 
nytår. Årsagen dertil er at Skive Kommune overordnet har nået 
servicerammen og dermed helst ikke skal forbruge mere end højest 
nødvendigt. Vi skal fortsat drive skole og afholder de planlagte 
arrangementer. 
 
Ansættelse af lærer. 
Der er mange ansøgninger til stillingen. Samtaler afholdes d. 7.11.23 
 

Høringssvar – ny 

tildelingsmodel for 

daginstitutioner 

Børne- og Familieudvalg - Byrådssalen, Rådhuset, Torvegade 10, 

Skive  (punkt 8) 

Ann udarbejder et høringssvar, hvori vi skriver at vi tilslutter os uden 
yderligere kommentarer. 

Skærm i SFO Forældrehenvendelse herom/ Janni. 

I forlængelse af det fælles forældrerådsmøde kommer der en 

henvendelse omkring brugen af skærm i SFO. Flere forældre oplever der 

en meget skærm i SFO. Både tv, iPad og andet spil. Det opleves som om 

der bliver færre aktiviteter og mere skærmtid. Drengene giver udtryk for 

at de keder sig i SFO når de ikke må have skærm. 

 

Det udfordrer at man må tilbringe deres egen telefon/iPad mandag og 

fredag og flere forældre vil ikke lade dem tage egne devices med. 

Punktet drøftes på personalemøde i SFO.  

Ann efterspørger input fra forældre. 

 

Forslag om aktivitetsplan og informationer om hvad der foregår i SFO. 

 

https://dagsordener.skive.dk/vis?Referat-Boerne--og-Familieudvalg-d.04-10-2023-kl.15.15&id=a6bf146d-2680-4d1d-ab05-930a84975b1a
https://dagsordener.skive.dk/vis?Referat-Boerne--og-Familieudvalg-d.04-10-2023-kl.15.15&id=a6bf146d-2680-4d1d-ab05-930a84975b1a


Dagsorden: Notater: 
Princip for deltagelse 

i bad efter idræt 

Forældre undres over at indskolingsbørnene ikke bader efter idræt. Det 

har været vendt i personalegruppen og vi ønsker ikke at udarbejde et 

princip for bad efter idræt. Vi opfordrer dog til at alle børn bader efter 

idræt. Vigtigt at få den information ud til alle forældre. Årsagen til at der 

ikke bades i idræt i indskolingen er at det vil tage for lang tid af 

idrætstimen. Flere børn er mindre selvhjulpne end tidligere og derfor 

oplever vi at det kan være svært at tage sit eget tøj på. Begrundelsen er 

vigtigt. Alle børn bader til svømning og her lærer de den del. 

 

Obs på informationen allerede til info-mødet før de nye elever starter. 

Økonomi Vi forventer at være gældfri pr. 31.12.23. 

Generel orientering. Halloweenfest.  

Elevrådet afholder Halloween-fest d. 15.11.23. 

Elevrådets forældre inviteres til at deltage og hjælpe om aftenen og 

bestyrelsen er ligeledes velkomne. 

 

Fælles forældrerådsmøde. 

Alle klasseforældreråd mødtes og drøftede brugen af forældrerådet.  

Evt. Der er en tendens til at konflikter blandt eleverne ender med kvælertag. 

Vi tager en snak med eleverne om at kvælertag er uacceptabelt og at 

det kan blive farligt. Det er blandt andet i puderummet. 

Næste møde. 6.12 kl. 17.00-20.00 
 

 


